



---

# THE YUKON GAZETTE

---

Printed by Authority of the King's Printer

PARTS I AND II

---

# LA GAZETTE DU YUKON

---

Imprimée sous l'autorité de l'Imprimeur du Roi

PARTIES I ET II

---

Volume 41 Number 12

Whitehorse, December 15, 2022

---

---

volume 41 Numéro 12

Whitehorse, 15 décembre 2022

---

**PUBLICATION AND SUBSCRIPTION**

The Yukon Gazette is published on the 15th day of each month. All notices intended for publication must reach the office of the King’s Printer not later than 12 noon on the second working day of the month. The cost to the public for publishing any notice is \$20.00 plus GST, prepayment is required for the publication of notices. Subscription rates are as follows:

Annual subscription to Parts I and II, excluding annual index .....	\$65.00
Annual subscription to Parts I, II, and III including annual index.....	\$75.00
Single issues, Parts I and II .....	\$6.00
Consolidating annual index to the 31st day of December .....	\$12.00

(Add 5% GST to all rates)  
In Part I, Corporate certificates and notices are published in the Yukon Gazette in the language in which they are issued.

**ISSN 0715-2213**

**PUBLICATION ET ABONNEMENT**

La Gazette du Yukon est publiée le 15e jour de chaque mois. Tous les avis à être publiés doivent être reçus au plus tard à midi le deuxième jour ouvrable du mois au bureau de l’Imprimeur du Roi. Le tarif de publication pour un avis est 20,00 \$ (TPS en sus) le paiement d’avance est exigé pour la publication des avis. Les prix pour les abonnements sont les suivants :

Abonnement annuel aux Parties I et II (sans index).....	65,00 \$
Abonnement annuel Parties I, II et III (inclus index cumulatif annuel) .....	75,00 \$
Un exemplaire, Parties I et II .....	6,00 \$
Index annuel compilé au 31 Décembre .....	12,00 \$

(Veuillez ajouter 5% de TPS à tous les prix)  
Les certificats et les avis concernant les sociétés dans la Partie I de la Gazette du Yukon sont publiés dans la langue d’origine de ces textes.

**ISSN 0715-2213**





**THE YUKON GAZETTE**

**LA GAZETTE DU YUKON**

**TABLE OF CONTENTS**

**TABLE DES MATIÈRES**

Item Page

Article Page

**PART I**

**PARTIE I**

**CHANGE OF NAME NOTICES ..... 1**  
**APPOINTMENTS ..... 3**  
**CRIME PREVENTION AND VICTIM SERVICES**  
**TRUST ACT ..... 3**  
**HOSPITAL ACT ..... 3**  
**NOTARIES ACT ..... 3**  
**OMBUDSMAN ACT ..... 4**

**TRADE SCHOOLS REGULATION ACT ..... 5**  
**CHILD CARE ACT ..... 5**  
**EDUCATION ACT ..... 5**  
**HOUSING CORPORATION ACT ..... 6**  
**PUBLIC HEALTH AND SAFETY ACT ..... 6**  
**SUPREME COURT ACT ..... 6**  
**SUPREME COURT ACT ..... 7**  
**TERRITORIAL COURT ACT ..... 7**  
**WATERS ACT ..... 7**

**WORKERS' SAFETY AND COMPENSATION ACT ..... 8**  
**MINISTERIAL ORDERS ..... 9**

**CORRECTIONS ACT, 2009 ..... 9**  
**CORRECTIONS ACT, 2009 ..... 9**  
**CORRECTIONS ACT, 2009 ..... 10**  
**CORRECTIONS ACT, 2009 ..... 10**

**AVIS DE CHANGEMENT DE NOM ..... 1**  
**NOMINATIONS ..... 3**  
**LOI SUR LE FONDS POUR LA PRÉVENTION DU**  
**CRIME ET LES SERVICES AUX VICTIMES ..... 3**  
**LOI SUR LES HÔPITAUX ..... 3**  
**LOI SUR LES NOTAIRES ..... 3**  
**LOI SUR L'OMBUDSMAN ..... 4**  
**LOI SUR LA RÉGLEMENTATION DES ÉCOLES DE**  
**MÉTIRS ..... 5**  
**LOI SUR LA GARDE DES ENFANTS ..... 5**  
**LOI SUR L'ÉDUCATION ..... 5**  
**LOI SUR LA SOCIÉTÉ D'HABITATION ..... 6**  
**LOI SUR LA SANTÉ ET LA SÉCURITÉ PUBLIQUES.. 6**  
**LOI SUR LA COUR SUPRÊME ..... 6**  
**LOI SUR LA COUR SUPRÊME ..... 7**  
**LOI SUR LA COUR TERRITORIALE ..... 7**  
**LOI SUR LES EAUX ..... 7**  
**LOI SUR LA SÉCURITÉ ET L'INDEMNISATION DES**  
**TRAVAILLEURS ..... 8**  
**ARRÊTÉS MINISTÉRIELS ..... 9**  
**LOI DE 2009 SUR LES SERVICES**  
**CORRECTIONNELS ..... 9**  
**LOI DE 2009 SUR LES SERVICES**  
**CORRECTIONNELS ..... 9**  
**LOI DE 2009 SUR LES SERVICES**  
**CORRECTIONNELS ..... 10**  
**LOI DE 2009 SUR LES SERVICES**  
**CORRECTIONNELS ..... 10**



TABLE OF CONTENTS

TABLE DES MATIÈRES

MARRIAGE ACT.....10  
MARRIAGE ACT.....11  
PROCLAMATIONS.....12  
ACT TO AMEND THE CHILD AND FAMILY  
SERVICES ACT (2022) .....12

**PART II**

REGULATIONS .....13  
AREA DEVELOPMENT ACT .....13  
ASSESSMENT AND TAXATION ACT.....14  
CONFLICT OF INTEREST (MEMBERS AND  
MINISTERS) ACT .....14  
PUBLIC HEALTH AND SAFETY ACT .....15

LOI SUR LE MARIAGE..... 10  
LOI SUR LE MARIAGE ..... 11  
PROCLAMATIONS ..... 12  
LOI DE 2022 MODIFIANT LA LOI SUR LES  
SERVICES À L'ENFANCE ET À LA FAMILLE ..... 12

**PARTIE II**

RÈGLEMENTS ..... 13  
LOI SUR L'AMÉNAGEMENT RÉGIONAL..... 13  
LOI SUR L'ÉVALUATION ET LA TAXATION..... 14  
LOI SUR LES CONFLITS D'INTÉRÊTS  
(DÉPUTÉS ET MINISTRES) ..... 14  
LOI SUR LA SANTÉ ET LA SÉCURITÉ  
PUBLIQUES ..... 15





**PART I**

**PARTIE I**

**CHANGE OF NAME NOTICES**

**AVIS DE CHANGEMENT DE NOM**

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Claude Regis DASTOUS**  
Previous Name: **Regis Claude DASTOUS**

*Dated at Whitehorse, Yukon, this 3 day of November, 2022*

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Joshua John Thomas MARTIN-CZEGLEDI**  
Previous Name: **Joshua John Thomas MARTIN**

*Dated at Whitehorse, Yukon, this 3 day of November, 2022*

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Amy Bella ASP**  
Previous Name: **Emerald Bella MOSES**

*Dated at Whitehorse, Yukon, this 7 day of November, 2022*

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Theo Norman LOWES**  
Previous Name: **Theo Hunter LOWES**

*Dated at Whitehorse, Yukon, this 28 day of November, 2022*



**PART I - CHANGE OF NAME NOTICES**

**PARTIE I - AVIS DE CHANGEMENT DE NOM**

---

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name:

**Ashley Irene ROSE**

Previous Name:

**Ashley Lauren FERGUSON**

*Dated at Whitehorse, Yukon, this 28 day of November, 2022*



## APPOINTMENTS

FILED

O.I.C. 2022/172 - 2 November, 2022

### CRIME PREVENTION AND VICTIM SERVICES TRUST ACT

Pursuant to paragraph 5(1)(f) of the *Crime Prevention and Victim Services Trust Act*, the Commissioner in Executive Council orders

**1** Ricky Mawunganidze is appointed as a member of the Crime Prevention and Victim Services Trust board of trustees for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 2 day of November, 2022

*This notice was published in the Yukon News on 25 November 2022.*

FILED

O.I.C. 2022/173 - 2 November, 2022

### HOSPITAL ACT

Pursuant to sub-paragraph 5(1)(a)(i) of the *Hospital Act*, the Commissioner in Executive Council orders

**1** Tosh Southwick is appointed as a member of the Yukon Hospital Corporation board of trustees for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 2 day of November, 2022

*This notice was published in the Yukon News on 25 November 2022.*

FILED

O.I.C. 2022/174 - 2 November, 2022

### NOTARIES ACT

Pursuant to section 15 of the *Notaries Act*, the Commissioner in Executive Council orders

**1** The following persons are each appointed as a notary public for the period during which they remain employed by the Government of Yukon in the position as specified in this Order:

Joyce Ann Figueroa (Human Resources Consultant I, Highways and Public Works)

## NOMINATIONS

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/172 - 2 novembre 2022

### LOI SUR LE FONDS POUR LA PRÉVENTION DU CRIME ET LES SERVICES AUX VICTIMES

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 5(1)f) de la *Loi sur le Fonds pour la prévention du crime et les services aux victimes*, décrète :

**1** Ricky Mawunganidze est nommé membre du conseil d'administration du Fonds pour la prévention du crime et les services aux victimes pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 2 jour de novembre 2022

*Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 25 novembre 2022.*

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/173 - 2 novembre 2022

### LOI SUR LES HÔPITAUX

La commissaire en conseil exécutif, conformément au sous-alinéa 5(1)a)(i) de la *Loi sur les hôpitaux*, décrète :

**1** Tosh Southwick est nommée membre du conseil d'administration de la Régie des hôpitaux du Yukon pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 2 jour de novembre 2022

*Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 25 novembre 2022.*

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/174 - 2 novembre 2022

### LOI SUR LES NOTAIRES

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 15 de la *Loi sur les notaires*, décrète :

**1** Les personnes suivantes sont nommées notaires pour la période pendant laquelle elles occupent, au sein du gouvernement du Yukon, les postes indiqués dans le présent décret :

Joyce Ann Figueroa (conseillère en ressources humaines I, Voirie et Travaux publics)



**PART I - APPOINTMENTS**

Kendall Pigeau (Human Resources Consultant I, Highways and Public Works)

Lynn Williams (Human Resources Consultant II, Highways and Public Works)

**2** Order-in-Council 2022/65 is amended by replacing the expression "(Accounting Clerk)" under the appointment of Bettina Kramer with the expression "(Finance and Business Analyst)".

**3** Order-in-Council 2022/138 is amended by replacing the expression "(Deputy registrar)" under the appointment of Robyn Pope with the expression "(Administrative Assistant)".

**4** The appointments of the following persons as a notary public are revoked

Kelsey McNab (OIC 2021/107)

Tammy Rolls (OIC 1994/60)

Dated at Whitehorse, Yukon this 2 day of November, 2022

*This notice was published in the Yukon News on 25 November 2022.*

FILED

O.I.C. 2022/175 - 2 November, 2022

**OMBUDSMAN ACT**

Pursuant to sections 2 and 3 of the *Ombudsman Act*, the Commissioner in Executive Council orders

**1** On the recommendation of the Legislative Assembly in a motion voted on October 11, 2022, Jason Pedlar is appointed as an officer of the Legislative Assembly, having the title Ombudsman, to serve for a term ending October 13, 2027.

Dated at Whitehorse, Yukon this 2 day of November, 2022

*This notice was published in the Yukon News on 25 November 2022.*

**PARTIE I - NOMINATIONS**

Kendall Pigeau (conseillère en ressources humaines I, Voirie et Travaux publics)

Lynn Williams (conseillère en ressources humaines II, Voirie et Travaux publics)

**2** Le Décret 2022/65 est modifié en remplaçant, dans la nomination de Bettina Kramer, l'expression « (commis à la comptabilité) » par l'expression « (analyste des finances et des affaires) ».

**3** Le Décret 2022/138 est modifié en remplaçant, dans la nomination de Robyn Pope, l'expression « (registraire adjointe des statistiques de l'état civil) » par l'expression « (adjointe administrative) ».

**4** Les nominations des personnes suivantes à titre de notaire sont révoquées :

Kelsey McNab (Décret 2021/107)

Tammy Rolls (Décret 1994/60)

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 2 jour de novembre 2022

*Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 25 novembre 2022.*

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/175 - 2 novembre 2022

**LOI SUR L'OMBUDSMAN**

La commissaire en conseil exécutif, conformément aux articles 2 et 3 de la *Loi sur l'ombudsman*, décrète :

**1** Sur recommandation de l'Assemblée législative lors d'une motion adoptée le 11 octobre 2022, Jason Pedlar est nommé officier de l'Assemblée législative, à titre d'ombudsman, pour un mandat se terminant le 13 octobre 2027.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 2 jour de novembre 2022

*Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 25 novembre 2022.*





FILED

O.I.C. 2022/176 - 2 November, 2022

**TRADE SCHOOLS REGULATION ACT**

Pursuant to section 2 of the *Trade Schools Regulation Act*, the Commissioner in Executive Council orders

**1** The Assistant Deputy Minister, Policy and Partnerships is appointed as registrar.

**2** The appointment of the Assistant Deputy Minister, School and Student Services as registrar made by Order-in-Council 2019/145 is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon this 2 day of November, 2022

*This notice was published in the Yukon News on 25 November 2022.*

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/176 - 2 novembre 2022

**LOI SUR LA RÉGLEMENTATION DES ÉCOLES DE MÉTIERS**

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article section 2 de la *Loi sur la réglementation des écoles de métiers*, décrète :

**1** Le sous-ministre adjoint, Politiques et partenariats, est nommé registraire.

**2** La nomination du sous-ministre adjoint des Services scolaires à titre de registraire, effectuée par le Décret 2019/145, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 2 jour de novembre 2022

*Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 25 novembre 2022.*

FILED

O.I.C. 2022/182 - 17 November, 2022

**CHILD CARE ACT**

Pursuant to subsection 4(1) of the *Child Care Act*, the Commissioner in Executive Council orders

**1** Terra Blanchard and Ashley Griffis are appointed as members of the Yukon Child Care Board for a two-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 17 day of November, 2022

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/182 - 17 novembre 2022

**LOI SUR LA GARDE DES ENFANTS**

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 4(1) de la *Loi sur la garde des enfants*, décrète :

**1** Terra Blanchard et Ashley Griffis sont nommées membres de la Régie des services de garde d'enfants du Yukon, pour un mandat de deux ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 17 jour de novembre 2022

FILED

O.I.C. 2022/183 - 17 November, 2022

**EDUCATION ACT**

Pursuant to paragraph 196(a) of the *Education Act*, the Commissioner in Executive Council orders

**1** Mark Connell is appointed as member of the Teacher Certification Board for a two-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 17 day of November, 2022

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/183 - 17 novembre 2022

**LOI SUR L'ÉDUCATION**

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 196a) de la *Loi sur l'éducation*, décrète :

**1** Mark Connell est nommé membre de la Commission des brevets d'enseignement pour un mandat de deux ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 17 jour de novembre 2022



FILED

O.I.C. 2022/184 - 17 November, 2022

**HOUSING CORPORATION ACT**

Pursuant to paragraph 5(1)(c) of the *Housing Corporation Act*, the Commissioner in Executive Council orders

**1** The appointment of Carol Buzzell as a member of the Yukon Housing Corporation board of directors, made by Order-in-Council 2022/31, is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon this 17 day of November, 2022

FILED

O.I.C. 2022/185 - 17 November, 2022

**PUBLIC HEALTH AND SAFETY ACT**

Pursuant to subsection 4(3) of the *Public Health and Safety Act*, the Commissioner in Executive Council orders

**1** Dr. Shobhit Maruti is appointed as a medical officer of health for every health district in Yukon.

Dated at Whitehorse, Yukon this 17 day of November, 2022

FILED

O.I.C. 2022/186 - 17 November, 2022

**SUPREME COURT ACT**

Pursuant to section 8 of the *Supreme Court Act*, the Commissioner in Executive Council orders

**1** Robyn Coffin is appointed as a deputy clerk of the Court for a term ending October 28, 2023.

**2** (Anna) Josefine Stoffel is appointed as a deputy clerk of the Court for a term ending August 24, 2023.

Dated at Whitehorse, Yukon this 17 day of November, 2022

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/184 - 17 novembre 2022

**LOI SUR LA SOCIÉTÉ D'HABITATION**

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 5(1) de la *Loi sur la Société d'habitation*, décrète :

**1** La nomination de Carol Buzzell à titre de membre du conseil d'administration de la Société d'habitation du Yukon, effectuée par le Décret 2022/31, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 17 jour de novembre 2022

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/185 - 17 novembre 2022

**LOI SUR LA SANTÉ ET LA SÉCURITÉ PUBLIQUES**

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 4(3) de la *Loi sur la santé et la sécurité publiques*, décrète :

**1** Le Dr Shobhit Maruti est nommé à titre de médecin-hygiéniste pour tous les districts sanitaires du Yukon.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 17 jour de novembre 2022

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/186 - 17 novembre 2022

**LOI SUR LA COUR SUPRÊME**

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 8 de la *Loi sur la Cour suprême*, décrète :

**1** Robyn Coffin est nommée greffière adjointe de la Cour pour un mandat se terminant le 28 octobre 2023.

**2** (Anna) Josefine Stoffel est nommée greffière adjointe de la Cour pour un mandat se terminant le 24 août 2023.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 17 jour de novembre 2022



FILED

O.I.C. 2022/187 - 17 November, 2022

**SUPREME COURT ACT**

Pursuant to section 8 of the *Supreme Court Act*, the Commissioner in Executive Council orders

**1** Wayne Gork is appointed as a deputy sheriff.

Dated at Whitehorse, Yukon this 17 day of November, 2022

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/187 - 17 novembre 2022

**LOI SUR LA COUR SUPRÊME**

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 8 de la *Loi sur la Cour suprême*, décrète :

**1** Wayne Gork est nommé shérif adjoint.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 17 jour de novembre 2022

FILED

O.I.C. 2022/188 - 17 November, 2022

**TERRITORIAL COURT ACT**

Pursuant to paragraph 32(1)(a) of the *Territorial Court Act*, the Commissioner in Executive Council orders

**1** Christine Lambert is appointed as a member of the Judicial Council of the Territorial Court for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 17 day of November, 2022

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/188 - 17 novembre 2022

**LOI SUR LA COUR TERRITORIALE**

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 32(1)a) de la *Loi sur la Cour territoriale*, décrète :

**1** Christine Lambert est nommée membre du Conseil de la magistrature de la Cour territoriale pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 17 jour de novembre 2022

FILED

O.I.C. 2022/189 - 17 November, 2022

**WATERS ACT**

Pursuant to subsection 8(1) of the *Waters Act*, and sections 2.12.2.11 and 14.4.1 of the *Umbrella Final Agreement*, the Commissioner in Executive Council orders

**1** Benjamin Bruce Warnsby is appointed as a member of the Yukon Water Board for a term ending November 10, 2025.

Dated at Whitehorse, Yukon this 17 day of November, 2022

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/189 - 17 novembre 2022

**LOI SUR LES EAUX**

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 8(1) de la *Loi sur les eaux* et aux articles 2.12.2.11 et 14.4.1 de l'Accord-cadre définitif, décrète :

**1** Benjamin Bruce Warnsby est nommé membre de l'Office des eaux du Yukon pour un mandat se terminant le 10 novembre 2025.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 17 jour de novembre 2022

FILED

O.I.C. 2022/190 - 17 November, 2022

**WORKERS' SAFETY AND COMPENSATION ACT**

Pursuant to paragraph 10(2)(d) of the *Workers' Safety and Compensation Act*, the Commissioner in Executive Council orders

**1** Keith Ellert is appointed as a member of the board of directors of the Workers' Safety and Compensation Board, as a representative of workers, for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 17 day of November, 2022

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/190 - 17 novembre 2022

**LOI SUR LA SÉCURITÉ ET L'INDEMNISATION DES TRAVAILLEURS**

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 10(2)d) de la *Loi sur la sécurité et l'indemnisation des travailleurs*, décrète :

**1** Keith Ellert est nommé membre du Conseil d'administration de la Commission de la sécurité et de l'indemnisation des travailleurs, à titre de représentant des travailleurs, pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 17 jour de novembre 2022



**MINISTERIAL ORDERS**

FILED

M.O. 2022/54 - 4 November, 2022

**CORRECTIONS ACT, 2009**

Pursuant to paragraph 5(1)(c) of the *Corrections Act, 2009*, the Minister of Justice orders

**1** The appointment of Iris Binger as a probation officer, made by Ministerial Order 2021/48, is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon this 2 day of November, 2022

*This notice was published in the Yukon News on 25 November 2022.*

FILED

M.O. 2022/55 - 4 November, 2022

**CORRECTIONS ACT, 2009**

Pursuant to paragraph 5(1)(a) of the *Corrections Act, 2009*, the Minister of Justice orders

**1** Kerri-Ann Kemp is appointed as the director of corrections.

**2** The appointment of Andrea Monteiro as the director of corrections, made by Ministerial Order 2020/05, is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon this 2 day of November, 2022

*This notice was published in the Yukon News on 25 November 2022.*

**ARRÊTÉS MINISTÉRIELS**

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2022/54 - 4 novembre 2022

**LOI DE 2009 SUR LES SERVICES  
CORRECTIONNELS**

Le ministre de la Justice, conformément à l'alinéa 5(1)c) de la *Loi de 2009 sur les services correctionnels*, arrête :

**1** La nomination d'Iris Binger à titre d'agente de probation, effectuée par l'Arrêté ministériel 2021/48, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 2 jour de novembre 2022

*Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 25 novembre 2022.*

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2022/55 - 4 novembre 2022

**LOI DE 2009 SUR LES SERVICES  
CORRECTIONNELS**

Le ministre de la Justice, conformément à l'alinéa 5(1)a) de la *Loi de 2009 sur les services correctionnels*, arrête :

**1** Kerri-Ann Kemp est nommée directrice des services correctionnels.

**2** La nomination d'Andrea Monteiro, à titre de directrice des services correctionnels, effectuée par l'Arrêté ministériel 2020/05, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 2 jour de novembre 2022

*Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 25 novembre 2022.*



FILED

M.O. 2022/56 - 16 November, 2022

**CORRECTIONS ACT, 2009**

Pursuant to paragraph 5(1)(a) of the *Corrections Act, 2009*, the Minister of Justice orders

**1** Kerri-Ann Kemp is appointed as the director of correctional facilities.

Dated at Whitehorse, Yukon this 16 day of November, 2022

FILED

M.O. 2022/57 - 17 November, 2022

**CORRECTIONS ACT, 2009**

Pursuant to paragraph 5(1)(a.01) of the *Corrections Act, 2009*, the Minister of Justice orders

**1** Kerri-Ann Kemp is appointed as the director of community corrections.

Dated at Whitehorse, Yukon this 17 day of November, 2022

FILED

M.O. 2022/58 - 17 November, 2022

**MARRIAGE ACT**

Pursuant to subsection 5(1) of the *Marriage Act*, the Minister of Health and Social Services orders

**1** Rosemarie Berndt is appointed as a marriage commissioner for a three-year term.

**2** Jason Adams is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective November 20, 2022.

**3** Benjamin Sanders is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective November 25, 2022.

**4** Chyanne Spenner is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective December 10, 2022.

Dated at Whitehorse, Yukon this 17 day of November, 2022

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2022/56 - 16 novembre 2022

**LOI DE 2009 SUR LES SERVICES CORRECTIONNELS**

Le ministre de la Justice, conformément à l'alinéa 5(1)a) de la *Loi de 2009 sur les services correctionnels*, arrête :

**1** Kerri-Ann Kemp est nommée directrice des établissements correctionnels.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 16 jour de novembre 2022

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2022/57 - 17 novembre 2022

**LOI DE 2009 SUR LES SERVICES CORRECTIONNELS**

Le ministre de la Justice, conformément à l'alinéa 5(1)a.01) de la *Loi de 2009 sur les services correctionnels*, arrête :

**1** Kerri-Ann Kemp est nommée directrice des services correctionnels communautaires.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 17 jour de novembre 2022

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2022/58 - 17 novembre 2022

**LOI SUR LE MARIAGE**

Le ministre de la Santé et des Affaires sociales, conformément au paragraphe 5(1) de la *Loi sur le mariage*, arrête :

**1** Rosemarie Berndt est nommée commissaire aux mariages pour un mandat de trois ans.

**2** Jason Adams est nommé commissaire aux mariages pour la journée du 20 novembre 2022.

**3** Benjamin Sanders est nommé commissaire aux mariages pour la journée du 25 novembre 2022.

**4** Chyanne Spenner est nommée commissaire aux mariages pour la journée du 10 décembre 2022.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 17 jour de novembre 2022



FILED

M.O. 2022/59 - 25 November, 2022

**MARRIAGE ACT**

Pursuant to subsection 5(1) of the *Marriage Act*, the Minister of Health and Social Services orders

**1** Pavlina Sudrich is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective December 21, 2022.

**2** Cheralee McCarthy is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective December 22, 2022.

Dated at Whitehorse, Yukon this 23 day of November, 2022

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2022/59 - 25 novembre 2022

**LOI SUR LE MARIAGE**

Le ministre de la Santé et des Affaires sociales, conformément au paragraphe 5(1) de la *Loi sur le mariage*, arrête :

**1** Pavlina Sudrich est nommée commissaire aux mariages pour la journée du 21 décembre 2022.

**2** Cheralee McCarthy est nommée commissaire aux mariages pour la journée du 22 décembre 2022.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 23 jour de novembre 2022



**PROCLAMATIONS**

FILED

O.I.C. 2022/179 - 17 November, 2022

**ACT TO AMEND THE CHILD AND FAMILY SERVICES ACT (2022)**

Pursuant to section 151 of the *Act to amend the Child and Family Services Act (2022)*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The *Act to amend the Child and Family Services Act (2022)*, S.Y. 2022, c.8, is proclaimed into force effective November 30, 2022.

Dated at Whitehorse, Yukon this 17 day of November, 2022

**PROCLAMATIONS**

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/179 - 17 novembre 2022

**LOI DE 2022 MODIFIANT LA LOI SUR LES SERVICES À L'ENFANCE ET À LA FAMILLE**

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 151 de la *Loi de 2022 modifiant la loi sur les services à l'enfance et à la famille*, décrète :

1 La *Loi de 2022 modifiant la Loi sur les services à l'enfance et à la famille*, L.Y 2022, ch. 8, entre en vigueur le 30 novembre 2022.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 17 jour de novembre 2022







## PART II

### REGULATIONS

FILED

O.I.C. 2022/177 - 2 November, 2022

#### AREA DEVELOPMENT ACT

Pursuant to the *Area Development Act*, the Commissioner in Executive Council orders

**1** The attached *Regulation to amend the Grizzly Valley Development Area Regulation (2022)* is made.

Dated at Whitehorse, Yukon this 2 day of November, 2022

*This notice was published in the Yukon Newsr on 25 November 2022.*

*Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Jim Smith Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from King's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.*

## PARTIE II

### RÈGLEMENTS

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/177 - 2 novembre 2022

#### LOI SUR L'AMÉNAGEMENT RÉGIONAL

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur l'aménagement régional*, décrète :

**1** Est établi le *Règlement de 2022 modifiant le Règlement sur la région d'aménagement de Grizzly Valley* paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 2 jour de novembre 2022

*Cet avis a aussi été publié dans le Yukon Newsr du 25 novembre 2022.*

*Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice Jim Smith du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur du Roi, CP 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.*

**PART II**

**PARTIE II**

FILED

O.I.C. 2022/178 - 17 November, 2022

**ASSESSMENT AND TAXATION ACT**

Pursuant to the *Assessment and Taxation Act*, the Commissioner in Executive Council orders

**1** Each society and organization listed in the attached Schedule is exempt from liability to pay taxes levied under the *Assessment and Taxation Act* for the 2022 taxation year in the amounts set out in the Schedule on the properties listed after the name of the society or organization.

Dated at Whitehorse, Yukon this 17 day of November, 2022

*Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Jim Smith Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from King's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.*

FILED

O.I.C. 2022/180 - 17 November, 2022

**CONFLICT OF INTEREST (MEMBERS AND MINISTERS) ACT**

Pursuant to the *Conflict of Interest (Members and Ministers) Act*, the Commissioner in Executive Council orders

**1** The *Regulation to amend Order-in-Council 2017/101 (2022)* is made.

Dated at Whitehorse, Yukon this 17 day of November, 2022

*Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Jim Smith Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from King's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.*

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/178 - 17 novembre 2022

**LOI SUR L'ÉVALUATION ET LA TAXATION**

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur l'évaluation et la taxation*, décrète :

**1** Les sociétés et organismes dont le nom figure à l'annexe sont exonérés de l'obligation de payer le montant paraissant à l'annexe prélevé à titre de taxe en application de la *Loi sur l'évaluation et la taxation* pour l'année d'imposition 2022 sur les propriétés décrites après leur nom.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 17 jour de novembre 2022

*Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice Jim Smith du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur du Roi, CP 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.*

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/180 - 17 novembre 2022

**LOI SUR LES CONFLITS D'INTÉRÊTS (DÉPUTÉS ET MINISTRES)**

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur les conflits d'intérêts (députés et ministres)*, décrète :

**1** Est établi le *Règlement de 2022 modifiant le Décret 2017/101* paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 17 jour de novembre 2022

*Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice Jim Smith du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur du Roi, CP 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.*



FILED

O.I.C. 2022/181 - 17 November, 2022

**PUBLIC HEALTH AND SAFETY ACT**

Pursuant to the *Public Health and Safety Act*, the Commissioner in Executive Council orders

**1** The attached *Regulation to amend the Communicable Diseases Regulations and the Venereal Disease Regulations (2022)* is made.

Dated at Whitehorse, Yukon this 17 day of November, 2022

*Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Jim Smith Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from King's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.*

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/181 - 17 novembre 2022

**LOI SUR LA SANTÉ ET LA SÉCURITÉ PUBLIQUES**

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur la santé et la sécurité publiques*, décrète :

**1** Est établi le *Règlement de 2022 modifiant le Règlement sur les maladies transmissibles et le Règlement sur les maladies vénériennes* paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 17 jour de novembre 2022

*Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice Jim Smith du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur du Roi, CP 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.*



